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Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacje miqdzysesyjne !

1. Proszq o wyja6nienie dlaczego wyciqto w pier{ zdrowe drzewa na placu przy siedzibie MOPR na
ul. Ogniowej. Proszq poda6 jaki byl koszt wycinki i koszt nowych nasadzeri w tym rniejscu. Czy
spoiytkowane na ten cel fundusze nie mogly byf wykorzystane na inne bardziej palEce poftzebymiasta?

2. Meszkancy Zazameza sq zbulwersowani czystosciEwind oraz ich otoczenia zainstalowanych przy
ul. Toruriskiej. Windy wymagaj4 posprzQtania i umycia oraz stalego biezqcego utzymania ich
w czystoSci i potzEdku.

3. Od 1-go maja mentarz na Pinczacie zostal prz ejety w utrzymani e przez sp6lke ,, Baza" . Mieszkar{cy
skari4 siq na zaro5niqte alejki przez chwasty i trawe. Dotychczas takie niechlujstwo nie mialo miejica.

4. Proszq o uporz4dkowanie placu na rogu ul. 3-go maja i Starego Rynku naleZ4cego do miasta poprzez
wykoszenie chwast6w porastaj4cych w tym miejscu. Jego wygl4d fle Swiadczy o wla6cicielu jakim jest
Gmina Miasto Wloclawek.

5. Proszq r6wniei o usuniqcie chwast6w przy plocie boiska Szkoly Podstawowej nr 3 od stony ul. Lqgskiej.

6. Na rogu ul. Kr6lewieckiej i Cyganka jest drzewo, kt6rego uschniqte konary zagraiaj4 bezpieczer{stwu
przechodni6w. Wnoszq o ich wyciqcie.

( ZNa placu zabaw przed SP nr.3 na ulicy Cyganka na drzewach s4 uschnigte konar zagrraj4cebawiEcym

- sie tam dzieciom. Proszq o ich wyciqcie.

8. Proszq o usuniqcie uschniqtych drzew i krzew6w na ul. Torufskiej przy pierwszej kladce oraz w pobliiu
Sp6ldzielni Inwalid5w. Ich stan zagrai,abezpieczerisnrru w ruchu drogowym oraz przechodniom.

9. Na Starym Rynku na drzewach glogu s4 uschniqte konary, kt6re zagra2ajq bezpieczeristwu
wypoczywaj4cym tam mieszkafcom. Proszq o ich usuniqcie.

10. Przy wief.dzie na ul. Szkoln4 od sfrony Al. JP II znajduje siq glqboki wyb6j zagraiLaj4cy bezpieczeristrnru
w ruchu drogowym jak i powa2nym uszkodzeniem samochod6w. Wnoszq naprawq jezdni wtym
miejscu.

11. Mieszkancy miasta aw szczeg6lnoSci osoby starsze prosza o naprawe chodnik6w na ul. przechodniej,
kt6re opr6cz nier6wno6ci posiadajqidr zdaniem zbyt duZe nachylenie w kierunkujezdni tej ulicy.
Proszq o ich modernizacjq.

12. Pocleza" drri'nr 
'"dnego w kawiarence obywatelskiej rozmawialem z paristwem Malgorzat4 i Dariuszem

"i.p.r,,orp."*'oiffi##ffiffii:L'r",tlitr n:t 
w Porsce posiadajqcarr;T:Hffj,.enta 

o
mo2liwo56 wystqpowania w szkolach publicznych naszego miasta z pokazem artystycznym pani
Malgorzaty. Byla by to Swiema lekcja wychowawcza dla naszych uczni6w.

Z powa2aniem


